
程序(一) 

公佈 

2024-2025年度 

 招生詳情 

招收班級: 半日制幼兒班 

招收性別: 女生 

招收年齡: 2020年 11月至 2021年 12月出生 

招收學額: 66名(上午班 33名；下午班 33名) 

➔ 

程序(二) 

網上申請 

網上申請日期： 

2023年 9月 11日 至 2023年 9月 24日 

網址：https://admission.ekinder.com.hk/hykg 

請準備以下文件之電腦檔案作網上申請上載之用: 

 (1) 幼兒近照 

 (2) 幼兒出生證明文件 

 (3) 幼兒居留證明文件 (如非本港出生) 

 (4) 如: 直屬姊妹於本校中學、小學或幼稚園就讀之證明文件 

        (學生手冊學籍表或學生證) 

 (5) 如: 直屬姊妹於本校中學或小學畢業之證書 

 (6) 如: 母親為校友之畢業證書 

報名費: 港幣 40元 (完成填寫網上表格後，將會直接進入 Paypal 

進行繳費，家長可使用已有之 Paypal戶口或信用卡繳付) 

備註： 

1. 本校收生以公平、公正及公開為原則，確保收生條件符合現行的 

香港法例及平等機會法例並從教育專業、家校合作、兒童利益和 

幼兒照顧等角度作多方面考慮，以訂定校本收生準則。 

2. 在面見非華語兒童時，本校會按需要為申請人安排翻譯服務； 

本校亦接納家長和兒童由懂中文的親友陪同會面，協助溝通。 

3. 本校只接受網上報名申請，逾期申請恕不受理。 

4. 在指定日期內之申請者，本校均會安排約見。 

5. 請確定齊備所有文件才進入網上報名系統，如有文件或資料缺欠 

將不能完成報名程序。 

6. 家長完成所有報名程序後，系統及 Paypal 會自動發出確認申請 

電郵及確認付款電郵。 

7. 報名費一經繳交，將不能退款。 

8. 所有程序本校將以電郵方式通知，如家長未能於指定時間收到 

本校所發出的電郵，可先檢查閣下電郵之垃圾郵件信箱，如仍 

未能收取電郵，請致電本校 27146098查詢。 

9. 有關備取生安排，於「統一註冊日期」後，本校若尚餘學位，將 

個別致電通知備取生，屆時請家長按個別通知的日期到校辦理 

註冊手續。 

  
程序(三) 

電郵 

「約見通知書」 

本校將於 2023年 10月下旬以電郵通知家長 
約見日期及時間。 

倘若於 2023年 10月 27日仍未收到 
「約見通知書」，請致電 27146098查詢 

 

 

 

程序(四) 
約見  

面見當日須出示本校發出之「約見通知書」 

面試會以小組及/或個別形式進行 

面試日期由校方編定，不予更改 

 

 

程序(五)  
公佈面見結果 本校將於 2023年 12月 15日於本校網站 

公佈取錄結果及註冊程序 

 

 
 

程序(六) 
辦理註冊手續 

正取生之家長需於 

「教育局統一註冊日期」 

2024年 1月 4日(星期四)至 5日(星期五) 

親臨本校辦理註冊手續 

逾期將作放棄學位論 

 

                              

https://admission.ekinder.com.hk/hykg


Step 1 

Announcement 

of 2024-2025 

K1 Admission 

Admission class: K1 class, half day 

Candidate gender: Girls 

Age: Children born in November 2020 to December 2021 

No. of student: 66 (33 for a.m. class and 33 for p.m. class) 

➔ 

Step 2 

Online Admission 

Date: 11 September 2023 to 24 September 2023 

Website：https://admission.ekinder.com.hk/hykg 

Please prepare electronic files of the following documents for online  
application upload: 

 (1) Recent photograph of the applicant 
 (2) Applicant’s birth certificate 
 (3) Certificate of Entitlement (for those children not born in Hong Kong) 
 (4) Student’s information of the applicant’s sister(s) who currently studying in 

our secondary school, elementary school or kindergarten, e.g., student’s 
personal information from the student’s handbook or the student identity 
card. (If applicable) 

 (5) Graduate certificate of the applicant’s sister(s) if sister(s) previously 
 attended in our secondary school or elementary school. (If applicable) 

 (6) Graduate certificate of the applicant’s mother as an alumnus of our school 
(If applicable) 

Application fee: HK $40 (It will go straight to the PayPal payment page when 
you  complete filling out the application form. Parents can 
pay the fee if you have your PayPal account or credit card.) 

Remarks: 
1. The school-based admission mechanism must be fair, just and open, and to 

ensure that the conditions of admission meet the existing ordinances and 
equal opportunities ordinance. The professional education, home-school 
cooperation, child's well-being, care for children and other aspects are 
included in the considerations of setting the school-based admission criteria. 

2. When interviewing NCS children, translation service for applicants could be 
 arranged where necessary, or parents and children are allowed to be 
 accompanied by a Chinese speaking relative/friend to facilitate 
communication. 

3. The School only accepts the online applications. Late applications will not 
  be accepted. 
4. The interviews will be arranged for the applicants who applied within the 
 specified dates. 

5. Make sure you have all the documents ready to upload before entering the 
  online application system. If there is any missing document or information, 
 the application procedure will not be completed. 

6. System and the PayPal will automatically send the confirmation email for 
  your application and your payment receipt after parents successfully 

 complete the whole application procedure. 
7.  The application fee will not be refunded once it is paid. 
8. The School will inform parents of the application procedure by email. If the 

 parent fails to receive the email from us within the specified time, please 
 check  the “junk mail / trash”. Please contact us in case you still fail to 
 receive it. 

9. For the applicants on the waiting list, we will contact by phone call should 
there be any vacancy.  

  

Step 3 

Receive 

the email of 

interview notice 

The School will send an interview notice with the interview 
date and time around the late October. 

If parents do not receive by 27 October 2023, 

please contact us at 27146098. 
 

 

 

Step 4 

Attend 

 the interview   

Please show the interview notice on the interview day. 

1. Group and/or individual interviews will be arranged. 

If the child failed to attend the interview, 

the interview will not be re-arranged. 

 

 

Step 5 

Interview Result 

The School will release the interview result and 

the registration guideline via our website on 

15 December 2023. 

 

 
 

Step 6 

Registration 

procedure for 

successful 

candidates 

 

Parents of the successful candidates please come to the 

School and complete the registration procedure 

on 4 to 5 January 2024 

(the Centralised Registration Date). 

The offer will be withdrawn if you have not accepted or 

rejected this within the appointed date. 

 

https://admission.ekinder.com.hk/hykg


 

教育局幼稚園幼兒班(K1)收生安排 

 

https://www.edb.gov.hk/tc/edu-system/preprimary-

kindergarten/kindergarten-k1-admission-

arrangements/front.html 

 

EDB’s website on Admission 

 

https://www.edb.gov.hk/en/edu-system/preprimary-

kindergarten/kindergarten-k1-admission-

arrangements/front.html 
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